
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 
ze dne 19. listopadu  2008 

 
 
 
Přítomni:  Kristýna Cílková,  Tomáš Hodboď, prof. akad.mal. Martin Mainer, akad. mal. Vladimír Merta,    
   prof. ak.soch. Tomáš Ruller, Mgr. Veronika Psotková, doc. Mgr. Jana Preková ,  
    prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc.,  akad.mal. Margita Titlová 
                 
Omluveni:                BcA. Petr Dub, DiS prof.ak.mal.Peter Rónai 
  
 
 
Program zasedání je následující: 
 
1. Schválení  programu (ak.mal. Merta); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 15. 10. 2008 v Brně (ak.mal. Merta); 
3. Zpráva  o činnosti FaVU (doc. Gabriel); 
4. Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně (Mgr. Bílá); 
5. Zpráva ze zasedání AS VUT ( BcA. P. Dub); 
6. Představení přizvaného účastníka jednání  (prof. Sedlák); 
7. Složení slibu senátora (prof. Sedlák); 
8. Předložení Směrnice děkana k přijímacímu řízení na ak. rok. 2009/2010 (ak.mal. Merta); 
9. Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (ak.mal. Merta) 
10. Různé 
 
Ad 1.  Schválení programu (akad. mal. Merta) 
 
Ze zasedání se vzdálil prof. Mainer. 
 
Hlasování: 
pro: 6 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Na zasedání se vrátil prof. Mainer. 
 
Ad 2.  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 15. října 2008 (akad.mal.Merta) 
 
Hlasování: 
pro: 6 
zdržel se: 1 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 3.  Zpráva o činnosti FaVU (doc. Gabriel) 
 
Děkan informoval o schůzce pedagogů, která se bude konat  27. 11. 2008.  
 
Na zasedání se dostavila doc. Preková 
 
Po absolvování prvních  doktorandů bude možné požádat o  habilitační řízení.  
Dle informace prof. Kolečka lze  zažádat ještě před ukončením  studia doktorandů. 
 
Prof. Ruller - navrhuje zažádat současně  i o reakreditaci habilitačních řízení již na jaře v příštím roce.  
 
 
 
 



Ad 4. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá) 
 
Mgr. Bílá informovala senátory se stavem hospodaření k  31. 10. 2008: 
 
Celkové plnění: 78,9 % 
Překročené položky: stipendia 
   
Materiál 97, % (není dočerpáno u  knih a časopisů - zbývá 8 tis.  na dočerpání);  spotřeba energie 52 %  
-(placeno zálohově) 
poštovné - překročeno; přeprava - překročeno - příští rok bude  v plánu navýšení; 
služby 130 %, - pokrytí z nedočerpaných  položek; mzdy 80 %-  mzdy externistů . 82 %. 
Poslední doklady k doplacení  budou přijaty do 10. 12. 2008. 
Nejsou dočerpané rozvojové projekty a  granty FRVŠ - na služby a materiál - týká se ak.mal. Merty, Mgr. 
Rozbořila, MgA. Korbičky, doc. Spielmanna  a dr. Ondračky 
Požadovaná rezerva z rektorátu byla rozpuštěna na všechny fakulty. Přidělených   90 tis. Kč pro FaVU je 
plánováno  využít  na obnovu výpočetní techniky. 
 
Byl proveden energetický audit, který se zabýval  stavem budov. Výsledkem bylo doporučení výměny oken, což 
by bylo pro fakultu velmi finančně nákladné  
Návrh doc. Prekové:  v případě souhlasu vedoucích. ateliérů,  náklady na energie dělit dle počtu krychlových 
metrů jednotlivých ateliérů.  
Prof. Ruller navrhuje evidenci vstupů do ateliérů - lze využít při odcizení věcí z ateliéru a nadále provádět 
analýzu využívání prostor ateliérů. 
 
Senát doporučuje vedení fakulty,  aby se zabývalo náročnosti provozu včetně využívání prostor. 
 
Mgr. Bílá: 
Investice: 
 
Čerpání investic: finanční prostředky byly použity na: 
-  záložní server.na Údolní. 
- grant  3D studio - doplatek do výše DPH 
- grant na video - doplatek do výše DPH  
- Celkem bylo utraceno 600 tis, zbytek převeden do příštího roku. 
Mgr. Bílá doporučuje podávat   návrhy na nákup investic začátkem letního semestru 2009. 
 
Děkan: 
 - je nutné stanovit systém na nákupy. 
- při zhotovení grantu  začlenit do finanční rozvahy zaplacení DPH.  
 
Proběhla diskuze ke zprávě pí tajemnice, která se týká hospodaření .k závěru roku. 
Ekonomická komise se k hospodaření  vyjádří se na příštím zasedání  AS FaVU. 
 
Usnesení: 
AS žádá vedení  fakulty o předložení strategie hospodaření na příští rok. 
 
Hlasování: 
pro:  6 
zdržel se: 2 
proti: 0  
 
Schváleno. 
 
Informace z porady u kvestora: 
- normativ na studenta nebude v příštím roce navýšen 
- rezerva na fond z rozvojových prostředků  bude použita na pokrytí energií 
 
V prosinci proběhne zasedání stavební  komise, kde bude znovu projednávat možnost výstavby FaVU v 
prostorách Akademického náměstí. Poslední verzí je umístění  FaVU v tomto prostoru jako jediného objektu. 
 



Ad 5.  Zpráva ze zasedání AS VUT (Samuel Paučo) 
 
Samuel Paučo seznámil senátory s informacemi ze zasedání AS VUT: 
 
Na AS VUT byli zvoleni předsedové  komor a dozorčích a kontrolních orgánů 
Připomínky a návrhy ke stávajícímu studijnímu řádu VUT - je nutné se za FaVU vyjádřit.  
Na základě připomínek z jednotlivých fakult pedagogická komise sestaví novelizaci studijního řádu. 
  
AS  FaVU žádá studijního  proděkana, aby ve spolupráci s  legislativní komisí AS FaVU  připravil připomínky k 
návrhu studijního řádu VUT  do 9. 12. 2008. 
 
Mezi senátory proběhla diskuze k zahraničním výjezdům pedagogů. 
Výsledek diskuse: 
Důležitost výjezdů do zahraniční a navázání zahraničních kontaktů je nadále opomíjena. 
 
Ad 6.  Představení přizvaného účastníka jednání  (prof. Sedlák); 
 
Prof. Sedlák vyzval nového člena AS FaVU  p. Tomáše Hodboďe, aby se senátorům  představil. 
Tomáš Hodboď nahradí v senátě Vratislava Černého, který  ukončil studium na FaVU. 
 
Ad 7.  Složení slibu senátora (prof. Sedlák); 
 
Tomáš Hodboď složil slib senátora, který stvrdil svým podpisem, viz příloha č. 1 a zároveň obdržel CD s 
platnými předpisy v elektronické podobě  a v papírové podobě, viz příloha č. 2. 
 
Ad 8.  Předložení Směrnice děkana  k přijímacímu řízení na akad.rok 2009/2010 
 
V  současné době jsou připomínky ke Směrnici řešeny, dotazník je v běhu. Tento bod je odsunut na příští 
zasedání AS FaVU. 
 
Ad 9.  Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (ak.mal.Merta) 
 
AS FaVU stanovuje termín příštího zasedání AS FaVU  10. 12. 2008 v 10.00 hodin. 
 
Hlasování: 
pro: 8 
zdržel se: 1 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 10.  Různé 
 
AS FaVU doporučuje, aby vedení fakulty . přihlédlo při sestavování rozpočtu na příští rok významu 
mezinárodních aktivit, to jest mobilitám  pedagogů a studentů  do zahraničí. 
 
Senát se opětovně obrací na děkana, aby vyřešil sestavení dislokační komise.  
 
Senát žádá děkana, aby věnoval větší pozornost usnesením AS FaVU, která byla určena vedení fakulty. 
 
Ak. mal. Merta seznámil senátory s obsahem dopisu p. Duba , ve kterém se vyjádřil k minulému zápisu. 
P. Dub byl  omylem zapsán jako účastník zasedání, ačkoliv se zasedání nezúčastnil.  
 
 
 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval. akad. mal. Vladimír Merta, v.r. 
 



 
 
 


